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Journal of Canadian Studies

Deadline: 2008-08-01

Submissions are invited for an inaugural collection of writings and
theories

on the history of the graphic arts in Canada. Canada's visual turn:
towards

a history of graphic arts in Canada addresses an emerging discipline of
Canadian visual culture studies.

Contributions may range from thematic studies of graphic art produced

in or

for Canada, for public or private audiences, in any medium, to critical
surveys of entire genres, biographies of key individuals, and innovative
methodological examples. Papers addressing an historical or contemporary
example of caricature, comics, graphic novels, illustration,

propaganda and

advertising in print or digital media will be considered.

Nous sollicitons actuellement des propositions de textes pour Le
Tournant

visuel au Canada: vers une histoire des arts graphiques au Canada. Il
s'agit

d'une collection inaugurale d'écrits et de théories sur I'histoire des
arts

graphiques au Canada qui s'intéresse a la discipline émergente des
études de

la culture visuelle canadienne.

Les contributions pourront inclure: des études thématiques sur les arts
graphiques produits au Canada ou pour le Canada (que 'audience soit
publique ou privée, et quel que soit le médium), des survols critiques
de
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certains genre visuels, des biographies de personnalités clefs, ou des
modeles méthodologiques innovateurs. De plus, les articles portant sur
des

exemples historiques ou contemporains de caricatures, de bandes-
dessinées,

de romans illustrés, d'illustrations, de propagande ou de publicité
(imprimée ou numérique) seront considérés.

Anna Hudson, Department of Visual Arts, York University, CFA 238, 4700
Keele

Street, Toronto, Ontario, Canada M3J 1P3

Tel: (office) 426-736-2100 ext.77427

Anna Hudson, Département des arts visuels, Université York, CFA 238,
4700,

rue Keele, Toronto, Ontario, Canada M3J 1P3

Téléphone (bureau): (426) 736-2100 poste 77427

Email: ahudson@yorku.ca

Quellennachweis:
CFP: Canada's visual turn (Journal of Canadian Studies). In: ArtHist.net, 11.02.2008. Letzter Zugriff
05.07.2025. <https://arthist.net/archive/30073>.
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